
Referat af Kreds 1s generalforsamling d. 26 marts 2022.
Stengården skole, triumfvej 1, Lyngby

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent.

2. Valg af referent. 

3. Godkendelse af dagsorden. 

4. Formandens beretning. 

5. Kassererens beretning. 

6. Indkomne forslag. 

7. Valg af bestyrelse og suppleanter. 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

9. Eventuelt. 

Ad 1: Valg af dirigent: Benedicte

Ad 2: Valg af referent: Katrine

Ad 3: Dagsorden er godkendt og der er indkaldt rettidigt. 

Ad 4: Formandens beretning: 

Der er ikke sket det store siden sidst. Det har været lidt stille her efter corona, og flere af vores 
bestyrelsesmedlemmer har været optaget af private ting.

Der er planlagt udstillinger jævnt over hele året, lige som der plejer.

Vi har lavet nogle investeringer, som har brugt lidt af vores penge. Vi har bla investeret i dommergaver og 
pokaler så vi har til lang tid. Ligeledes har vi rosetter til resten af året, så der kommer vi til at spare en 
mindre formue. Rosetter pr dobbelt udstilling koster ca 2500-3000 kr. Det kan gøres billigere men så daler 
kvaliteten også derefter.

Jeg opfordrer til at flere stiller op som suppleanter. Er vi flere hænder er opgaverne lettere at løfte. 

Ad 5: 

Ad 6: Følgende forslag er stillet og vedtaget. 



Bestyrelsen foreslår at indkaldelse til generalforsamlingen skal gennem AT med 1 måneds varsel. 

§ 4. Generalforsamlingen afholdes en gang årligt, i marts måned og indkaldes gennem AT med 2 
numres varsel.

Ændres til: § 4. Generalforsamlingen afholdes en gang årligt, i marts måned og indkaldes med 
minimum 1 måneds varsel gennem Agurke Tidende eller mail.

Ad 7: På valg er formand Christina Rørbæk, kasserer Ellen Gormsen og suppleanterne Anine Warrer 
Schubert og Kaleb Rose. Alle er genvalgt 

Ad 8: Nete Dietrich er valgt som revisor. 

Ad 9: Eventuelt: 

Der nævnes at der tidligere blev skrevet en kommentar af dommerne til AT, efter afholdt udstilling. 
Dette Kunne være hyggeligt, hvis det kom igen. Bestyrelsen svarer, at de vil forsøge at opfordre 
dommere til at gøre dette fremover. 

Angående PR-arrangementer, ønskes der bedre varsling såfremt det er muligt, så det bliver lettere 
at reservere datoen dertil såfremt man gerne vil hjælpe. Hertil forslås der, at PR-arrangementer 
fremover indskrives i kalenderen på hjemmesiden, så det bliver mere synligt. 


